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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie przejazdu kolejowego na ul. Morasko 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Wkrótce rozpocznie się przebudowa kolejowej obwodnicy Poznania do celów obsługi ruchu pasażerskiego. To 

zarówno wielka szansa na przeprowadzenie pozytywnej zmiany w obsłudze transportu publicznego, jak i zagrożenie 

znaczącego utrudnienia życia dla mieszkańców Moraska, Umultowa i Radojewa. Wielokrotne, dodatkowe, zamykanie 

szlabanów kolejowych oznacza wstrzymanie transportu samochodowego, autobusowego, rowerowego i pieszego na 

północ od torów kolejowych.   

 Niezwykle cieszy, że podjęto w ostatnim czasie starania, aby rozwiązać ten problem poprzez obietnice prac nad 

budową wiaduktu nad torami w ciągu ulicy Naramowickiej, jak i budowę bezkolizyjnego przejazdu na ulicy 

Umultowskiej. Nie można jednak zapomnieć, że istnieje jeszcze problem przejazdu ulicą Morasko. Już teraz w rejonie 

tym tworzą się znaczne korki w momencie zamknięcia szlabanu.  

 W związku z powyższym proszę o podjęcie działań, aby również rozwiązać problem stworzenia bezkolizyjnego 

i bezpiecznego przejazdu przez tory kolejowe ulicą Morasko.  

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 12 grudnia 2024 r. 


